
Protokół Nr 34/21 z Sesji Rady Gminy Tuplice, 

która odbyła się 30 listopada 2021 roku 

 

Ad 1. Otwarcie obrad XXXIV Sesji Rady Gminy. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz o godzinie 1000 otworzył obrady  

XXXIV Sesji Rady Gminy Tuplice. Przewodniczący Rady powitał serdecznie wszystkich 

radnych, Panią Wójt, Pana Zastępcę Wójta, Panią Sekretarz, Panią Skarbnik, Panią Mecenas 

z kancelarii prawnej, Pana Przewodniczącego Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych, Panią Kierownik OPS Tuplice, Panią redaktor Gazety Regionalnej, Panią  

z obsługi rady i Pana Informatyka. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że w dzisiejszym posiedzeniu rady bierze udział  

11 radnych i że obrady są prawomocne.  

 

Następnie Przewodniczący Rady poinformował, że zgodnie z ustawą obrady są transmitowane 

i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Transmisja z obrad jest 

dostępna w sieci internet, natomiast nagrania z sesji zamieszczane są na stronie internetowej 

gminy Tuplice i w BIP. Uczestnicząc w obradach sesji Rady Gminy Tuplice wyrażacie 

Państwo zgodę na przetwarzanie i upublicznianie swoich danych osobowych. 

Ponadto Przewodniczący Rady poprosił o zachowanie szczególnej ostrożności, nie zbliżania 

się do siebie, nie prowadzenia rozmów w kuluarach, a także o używanie maseczki zakrywając 

usta i nos. 

 

Ad 2. Wnioski do porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – odczytał proponowany porządek obrad,  

a następnie poprosił o zgłaszanie ewentualnych wniosków.  

 

Wójt Gminy Katarzyna Kromp – wnioskowała o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały, tj. w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Tuplice na lata  

2021-2035, jako punkt 9m, a także  projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian 

w uchwale Nr XXXI/199/17 Rady Gminy Tuplice z dnia 29 grudnia 2017 r. w sprawie 

wysokości diet przysługujących Radnym Gminy Tuplice, jako punkt 9n. 

 

W związku z brakiem innych wniosków Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz 

poddał pod głosowanie pierwszy wniosek Pani Wójt w sprawie wprowadzenia do porządku 

obrad projektu uchwały, tj. w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Tuplice 

na lata 2021-2035, jako punkt 9m. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 



ZA (11) 

Jan Borowski, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Jacek Krawczyk, Mirosława Kromp, Sylwester 

Mazurkiewicz, Mirosława Nazaruk, Daniela Rudak, Małgorzata Smyk-Skołozubow, Andrzej 

Szarlej, Ryszard Tułacz 

NIEOBECNI (4) 

Wioletta Bilińska, Krzysztof Jagodzki, Arkadiusz Kowalski, Zdzisław Nowakowski 

Wniosek Pani Wójt został przyjęty jednogłośnie. 

 

W związku z brakiem innych wniosków Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz 

poddał pod głosowanie drugi wniosek Pani Wójt w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale 

Nr XXXI/199/17 Rady Gminy Tuplice z dnia 29 grudnia 2017 r. w sprawie wysokości diet 

przysługujących Radnym Gminy Tuplice, jako punkt 9n. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Jan Borowski, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Mirosława Kromp, Sylwester Mazurkiewicz, 

Mirosława Nazaruk, Daniela Rudak, Małgorzata Smyk-Skołozubow, Andrzej Szarlej, Ryszard 

Tułacz 

PRZECIW (1) 

Jacek Krawczyk 

NIEOBECNI (4) 

Wioletta Bilińska, Krzysztof Jagodzki, Arkadiusz Kowalski, Zdzisław Nowakowski 

 

Wniosek Pani Wójt został przyjęty większością głosów. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz odczytał porządek obrad po 

zmianach, który przedstawiał się następująco: 

 

Proponowany porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie obrad XXXIV Sesji Rady Gminy. 

2. Wnioski do porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXXIII Sesji Rady Gminy. 

4. Informacja na temat bieżącej pracy Wójta w okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja na temat bieżącej pracy Przewodniczącego Rady w okresie międzysesyjnym. 

6. Informacja z prac komisji stałych w okresie międzysesyjnym. 

7. Informacja na temat oświadczeń majątkowych radnych – informacja z Urzędu Skarbowego. 

8. Interpelacje i zapytania radnych. 

9. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał: 

a) w sprawie uchwalenia Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na terenie gminy Tuplice na rok 

2022, 



b) w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2022 - 2024, 

c) w sprawie Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Tuplice w 2022 roku, 

d) w sprawie Programu Współpracy Gminy Tuplice z organizacjami pozarządowymi oraz 

innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2022, 

e) w sprawie przyjęcia Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na 

obszarze Gminy Tuplice, 

f) w sprawie przyjęcia sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Tuplice z analizy 

wykonania budżetu gminy za I półrocze 2021 r., 

g) w sprawie przyjęcia sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Tuplice z analizy 

wykorzystania funduszy sołeckich w 2020 r., 

h) w sprawie zatwierdzenia Planu Pracy Komisji Rewizyjnej na 2022 rok, 

i) w sprawie Planu Pracy Rady Gminy Tuplice na 2022 rok, 

j) w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy Tuplice, 

k) w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi 

z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi, 

l) w sprawie zmian uchwały budżetowej na rok 2021, 

m) w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Tuplice na lata 2021-

2035, 

n) w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale Nr XXXI/199/17 Rady Gminy Tuplice z dnia 

29 grudnia 2017 r. w sprawie wysokości diet przysługujących Radnym Gminy Tuplice. 

10. Sprawy różne. 

11. Zamknięcie obrad XXXIV Sesji Rady Gminy. 

 

W głosowaniu nad przyjęciem porządku obrad z poprawkami udział wzięło 11 radnych. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Jan Borowski, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Jacek Krawczyk, Mirosława Kromp, Sylwester 

Mazurkiewicz, Mirosława Nazaruk, Daniela Rudak, Małgorzata Smyk-Skołozubow, Andrzej 

Szarlej, Ryszard Tułacz 

NIEOBECNI (4) 

Wioletta Bilińska, Krzysztof Jagodzki, Arkadiusz Kowalski, Zdzisław Nowakowski 

 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz przystąpił do realizacji porządku obrad. 

 

 

 



Ad 3.  Przyjęcie protokołu z XXXIII Sesji Rady Gminy. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – poinformował radnych, że protokół był 

do wglądu, a w terminie przewidzianym w statucie żaden z radnych nie zgłosił wniosku  

o sprostowanie lub uzupełnienie protokołu. W związku z powyższym przystąpiono do 

głosowania w sprawie przyjęcia protokołu z XXXIII sesji rady gminy. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Jan Borowski, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Jacek Krawczyk, Mirosława Kromp, Sylwester 

Mazurkiewicz, Mirosława Nazaruk, Daniela Rudak, Małgorzata Smyk-Skołozubow, Andrzej 

Szarlej, Ryszard Tułacz 

NIEOBECNI (4) 

Wioletta Bilińska, Krzysztof Jagodzki, Arkadiusz Kowalski, Zdzisław Nowakowski 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz stwierdził, że protokół z XXXIII Sesji 

Rady Gminy został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad 4. Informacja na temat bieżącej pracy Wójta w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – poinformował radnych, że  

w materiałach otrzymali pisemną informację Pani Wójt, a następnie zapytał się Pani Wójt czy 

chciałaby dodać coś do przedstawionej informacji. 

 

Pani Wójt – opowiedziała radnym o spotkaniu z Konserwatorem Zabytków oraz o spotkaniu 

ze Starostą Żarskim w sprawie zakończenia inwestycji dot. modernizacji wiaduktu  

w Tuplicach. 

 

Przewodniczący Rady Gminy – zapytał się czy któryś z radnych chce o coś dopytać? 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Jacek Krawczyk  – zapytał się o spotkanie  

z Prezesem PGKiM w Lubsku  oraz o spotkanie z Komornikiem Sądowym – Pani Wójt 

odpowiedziała, na zadane pytania. 

 

Radny Pan Jan Borowski – zapytał się o spotkanie ze Starostą Żarskim – Pani Wójt 

odpowiedziała, na zadane pytanie. 

 

W związku z brakiem innych pytań przewodniczący rady gminy zamknął powyższy punkt. 

 

 

 



Ad 5. Informacja na temat bieżącej pracy Przewodniczącego Rady w okresie 

międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – przedstawił swoją informację na temat 

bieżącej pracy przewodniczącego w okresie międzysesyjnym, a następnie zapytał się czy ktoś  

z radnych chce zabrać głos do przedstawionej informacji. 

 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący Rady zamknął powyższy punkt. 

 

Ad 6. Informacja z prac komisji stałych w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – poprosił Przewodniczącą Komisji 

Finansów o przedstawienie informacji z prac Komisji Finansów. 

 

Przewodnicząca Komisji Finansów Pani Mirosława Kromp – przedstawiła informację  

z posiedzenia Komisji Finansów, które odbyło się 12 października br. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – poprosił Przewodniczącego Komisji 

Społecznej o przedstawienie informacji z prac Komisji Społecznej. 

 

Przewodniczący Komisji Społecznej Pan Ryszard Jasiński – przedstawił informację  

z posiedzenia Komisji Społecznej, które odbyło się 4 listopada br. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – poprosił prowadzącą wspólne 

posiedzenie Komisji Społecznej i Komisji Finansów Panią Danielę Rudak o przedstawienie 

informacji z prac komisji. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Pani Daniela Rudak – przedstawiła informację ze wspólnego  

posiedzenia Komisji Finansów i Komisji Społecznej, które odbyło się 23 listopada br. 

Pisemna informacja znajduje się w dokumentacji z przeprowadzonej Sesji. 

 

Następnie Przewodniczący Rady zapytał się czy ktoś z radnych chce zabrać głos do 

przedstawionej informacji. 

 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący Rady zamknął powyższy punkt. 

 

Ad 7. Informacja na temat oświadczeń majątkowych radnych – informacja z Urzędu 

Skarbowego. 

 

Przewodniczący Rady – poinformował radnych, że w listopadzie wpłynęło pismo z Urzędu 

Skarbowego dotyczące złożonych oświadczeń majątkowych, osoby u których były 

nieprawidłowości zostały o tym poinformowane. 

 



Następnie Przewodniczący Rady zapytał się czy ktoś z radnych chce zabrać głos do 

przedstawionej informacji. 

 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący Rady zamknął powyższy punkt. 

 

Ad 8. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Przewodniczący Rady – poinformował, że zgodnie z art. 24 ust. 6 ustawy o samorządzie 

gminnym interpelacje i zapytania skierowane do Wójta Gminy składane są na piśmie do 

przewodniczącego rady i na dzień dzisiejszy nie wpłynęła żadna interpelacja ani zapytanie.  

 

Ad 9. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał: 

 

a) w sprawie uchwalenia Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na terenie gminy Tuplice na rok 

2022 

 

Przewodniczący Rady – poinformował radnych, że w materiałach otrzymali projekt uchwały, 

a następnie poprosił o komentarz do projektu uchwały Przewodniczącego Komisji 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych Pana Zbigniewa Nowickiego. 

 

Przewodniczący Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych Pan Zbigniew Nowicki – 

poinformował radnych, że projekt uchwały szczegółowo został przedstawiony na wspólnym 

posiedzeniu Komisji Finansów i Komisji Społecznej, a podjęcie uchwały jest zasadne. 

 

Opinie komisji stałych: 

 

Przewodniczący Rady – poprosił prowadzącą wspólne posiedzenie Komisji Społecznej  

i  Komisji Finansów Panią Danielę Rudak o przedstawienie opinii. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Pani Daniela Rudak – poinformowała, że Komisja Finansów,  

a także Komisja Społeczna pracowała nad projektem uchwały i wnosi o przegłosowanie. 

 

Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję nad projektem uchwały, ale w związku  

z brakiem pytań odczytał projekt ww. uchwały, a następnie poddał go pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Jan Borowski, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Jacek Krawczyk, Mirosława Kromp, Sylwester 

Mazurkiewicz, Mirosława Nazaruk, Daniela Rudak, Małgorzata Smyk-Skołozubow, Andrzej 

Szarlej, Ryszard Tułacz 



NIEOBECNI (4) 

Wioletta Bilińska, Krzysztof Jagodzki, Arkadiusz Kowalski, Zdzisław Nowakowski 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i otrzymała numer: Uchwała Nr XXXIV/183/21 Rady 

Gminy Tuplice z dnia 30 listopada 2021 roku w sprawie uchwalenia Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na terenie 

gminy Tuplice na rok 2022. 

 

b) w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2022 - 2024 

 

Przewodniczący Rady – poinformował radnych, że w materiałach otrzymali projekt uchwały, 

a następnie poprosił o komentarz do projektu uchwały Kierownik OPS Panią Marię 

Kowalczyk. 

 

Kierownik OPS Pani Maria Kowalczyk – poinformowała, że Komisja Finansów, a także 

Komisja Społeczna pracowała nad projektem uchwały, a podjęcie uchwały jest zasadne. 

 

Opinie komisji stałych: 

Przewodniczący Rady – poprosił prowadzącą wspólne posiedzenie Komisji Społecznej  

i  Komisji Finansów Panią Danielę Rudak o przedstawienie opinii. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Pani Daniela Rudak – poinformowała, że Komisja Finansów,  

a także Komisja Społeczna pracowała nad projektem uchwały i zaopiniowała go pozytywnie, 

zatem wnosi o przegłosowanie. 

 

Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję nad projektem uchwały, ale w związku  

z brakiem pytań odczytał projekt ww. uchwały, a następnie poddał go pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Jan Borowski, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Jacek Krawczyk, Mirosława Kromp, Sylwester 

Mazurkiewicz, Mirosława Nazaruk, Daniela Rudak, Małgorzata Smyk-Skołozubow, Andrzej 

Szarlej, Ryszard Tułacz 

NIEOBECNI (4) 

Wioletta Bilińska, Krzysztof Jagodzki, Arkadiusz Kowalski, Zdzisław Nowakowski 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i otrzymała numer: Uchwała Nr XXXIV/184/21 Rady 

Gminy Tuplice z dnia 30 listopada 2021 roku w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Wspierania Rodziny na lata 2022 – 2024. 

 

 



c) w sprawie Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Tuplice w 2022 roku 

 

Przewodniczący Rady – poinformował radnych, że w materiałach otrzymali projekt uchwały, 

a następnie poprosił o komentarz do projektu uchwały inspektor Panią Katarzynę Bąk. 

 

Inspektor Pani Katarzyna Bąk – poinformowała radnych, że projekt uchwały szczegółowo 

został przedstawiony na wspólnym posiedzeniu Komisji Finansów i Komisji Społecznej,  

a podjęcie uchwały jest zasadne. 

 

Opinie komisji stałych: 

Przewodniczący Rady – poprosił prowadzącą wspólne posiedzenie Komisji Społecznej  

i  Komisji Finansów Panią Danielę Rudak o przedstawienie opinii. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Pani Daniela Rudak – poinformowała, że Komisja Finansów,  

a także Komisja Społeczna pracowała nad projektem uchwały i zaopiniowała go pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję nad projektem uchwały, ale w związku  

z brakiem pytań odczytał projekt ww. uchwały, a następnie poddał go pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Jan Borowski, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Jacek Krawczyk, Mirosława Kromp, Sylwester 

Mazurkiewicz, Mirosława Nazaruk, Daniela Rudak, Małgorzata Smyk-Skołozubow, Andrzej 

Szarlej, Ryszard Tułacz 

NIEOBECNI (4) 

Wioletta Bilińska, Krzysztof Jagodzki, Arkadiusz Kowalski, Zdzisław Nowakowski 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i otrzymała numer: Uchwała Nr XXXIV/185/21 Rady 

Gminy Tuplice z dnia 30 listopada 2021 roku w sprawie Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Tuplice w 2022 roku. 

 

d) w sprawie Programu Współpracy Gminy Tuplice z organizacjami pozarządowymi oraz 

innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2022 

 

Przewodniczący Rady – poinformował radnych, że w materiałach otrzymali projekt uchwały, 

a następnie poprosił o komentarz do projektu uchwały Kierownika CUW Pana Mateusza 

Szaję. 

 



Kierownik CUW Pan Mateusz Szaja – poinformował radnych, że projekt uchwały 

szczegółowo został przedstawiony na wspólnym posiedzeniu Komisji Finansów i Komisji 

Społecznej, a podjęcie uchwały jest zasadne. 

 

Opinie komisji stałych: 

Przewodniczący Rady – poprosił prowadzącą wspólne posiedzenie Komisji Społecznej  

i  Komisji Finansów Panią Danielę Rudak o przedstawienie opinii. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Pani Daniela Rudak – poinformowała, że Komisja Finansów,  

a także Komisja Społeczna pracowała nad projektem uchwały i zaopiniowała go pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję nad projektem uchwały, ale w związku  

z brakiem pytań odczytał projekt ww. uchwały, a następnie poddał go pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Jan Borowski, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Jacek Krawczyk, Mirosława Kromp, Sylwester 

Mazurkiewicz, Mirosława Nazaruk, Daniela Rudak, Małgorzata Smyk-Skołozubow, Andrzej 

Szarlej, Ryszard Tułacz 

NIEOBECNI (4) 

Wioletta Bilińska, Krzysztof Jagodzki, Arkadiusz Kowalski, Zdzisław Nowakowski 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i otrzymała numer: Uchwała Nr XXXIV/186/21 Rady 

Gminy Tuplice z dnia 30 listopada 2021 roku w sprawie Programu Współpracy Gminy 

Tuplice z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego na rok 2022. 

 

e) w sprawie przyjęcia Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na 

obszarze Gminy Tuplice 

 

Przewodniczący Rady – poinformował radnych, że w materiałach otrzymali projekt uchwały, 

a następnie poprosił o komentarz do projektu uchwały Pana Krzysztofa Kościukiewicza 

Zastępcę Wójta. 

 

Zastępca Wójta Pan Krzysztof Kościukiewicz – poinformował radnych, że projekt uchwały 

szczegółowo został przedstawiony na wspólnym posiedzeniu Komisji Finansów i Komisji 

Społecznej, a podjęcie uchwały jest zasadne. 

 

 

 

 



Opinie komisji stałych: 

 

Przewodniczący Rady – poprosił prowadzącą wspólne posiedzenie Komisji Społecznej  

i  Komisji Finansów Panią Danielę Rudak o przedstawienie opinii. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Pani Daniela Rudak – poinformowała, że Komisja Finansów,  

a także Komisja Społeczna pracowała nad projektem uchwały, zatem wnosi o przegłosowanie. 

 

Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję nad projektem uchwały, ale w związku  

z brakiem pytań odczytał projekt ww. uchwały, a następnie poddał go pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Jan Borowski, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Jacek Krawczyk, Mirosława Kromp, Sylwester 

Mazurkiewicz, Mirosława Nazaruk, Małgorzata Smyk-Skołozubow, Andrzej Szarlej, Ryszard 

Tułacz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Daniela Rudak 

NIEOBECNI (4) 

Wioletta Bilińska, Krzysztof Jagodzki, Arkadiusz Kowalski, Zdzisław Nowakowski 

 

Uchwała została podjęta większością głosów i otrzymała numer: Uchwała Nr XXXIV/187/21 

Rady Gminy Tuplice z dnia 30 listopada 2021 roku w sprawie przyjęcia Regulaminu 

dostarczania wody i odprowadzania ścieków na obszarze Gminy Tuplice. 

 

f) w sprawie przyjęcia sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Tuplice z analizy 

wykonania budżetu gminy za I półrocze 2021 r. 

 

Przewodniczący Rady – poinformował radnych, że w materiałach otrzymali projekt uchwały, 

a następnie poprosił o komentarz do projektu uchwały Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

Pana Jacka Krawczyka. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Jacek Krawczyk – poinformował radnych, że projekt 

uchwały szczegółowo został przedstawiony na wspólnym posiedzeniu Komisji Finansów  

i Komisji Społecznej, a podjęcie uchwały jest zasadne. 

 

Opinie komisji stałych: 

Przewodniczący Rady – poprosił prowadzącą wspólne posiedzenie Komisji Społecznej  

i  Komisji Finansów Panią Danielę Rudak o przedstawienie opinii. 

 



Wiceprzewodnicząca Rady Pani Daniela Rudak – poinformowała, że Komisja Finansów,  

a także Komisja Społeczna pracowała nad projektem uchwały, zatem wnosi o przegłosowanie. 

 

Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję nad projektem uchwały, ale w związku  

z brakiem pytań odczytał projekt ww. uchwały, a następnie poddał go pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Jan Borowski, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Jacek Krawczyk, Mirosława Kromp, Sylwester 

Mazurkiewicz, Mirosława Nazaruk, Daniela Rudak, Małgorzata Smyk-Skołozubow, Andrzej 

Szarlej, Ryszard Tułacz 

NIEOBECNI (4) 

Wioletta Bilińska, Krzysztof Jagodzki, Arkadiusz Kowalski, Zdzisław Nowakowski 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i otrzymała numer: Uchwała Nr XXXIV/188/21 Rady 

Gminy Tuplice z dnia 30 listopada 2021 roku w sprawie przyjęcia sprawozdania Komisji 

Rewizyjnej Rady Gminy Tuplice z analizy wykonania budżetu gminy za I półrocze 2021 r. 

 

g) w sprawie przyjęcia sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Tuplice z analizy 

wykorzystania funduszy sołeckich w 2020 r. 

 

Przewodniczący Rady – poinformował radnych, że w materiałach otrzymali projekt uchwały, 

a następnie poprosił o komentarz do projektu uchwały Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

Pana Jacka Krawczyka. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Jacek Krawczyk – poinformował radnych, że projekt 

uchwały szczegółowo został przedstawiony na wspólnym posiedzeniu Komisji Finansów  

i Komisji Społecznej, a podjęcie uchwały jest zasadne. 

 

Opinie komisji stałych: 

Przewodniczący Rady – poprosił prowadzącą wspólne posiedzenie Komisji Społecznej  

i  Komisji Finansów Panią Danielę Rudak o przedstawienie opinii. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Pani Daniela Rudak – poinformowała, że Komisja Finansów,  

a także Komisja Społeczna pracowała nad projektem uchwały, zatem wnosi o przegłosowanie. 

 

Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję nad projektem uchwały, ale w związku  

z brakiem pytań odczytał projekt ww. uchwały, a następnie poddał go pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 



 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Jan Borowski, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Jacek Krawczyk, Mirosława Kromp, Sylwester 

Mazurkiewicz, Mirosława Nazaruk, Daniela Rudak, Małgorzata Smyk-Skołozubow, Andrzej 

Szarlej, Ryszard Tułacz 

NIEOBECNI (4) 

Wioletta Bilińska, Krzysztof Jagodzki, Arkadiusz Kowalski, Zdzisław Nowakowski 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i otrzymała numer: Uchwała Nr XXXIV/189/21 Rady 

Gminy Tuplice z dnia 30 listopada 2021 roku w sprawie przyjęcia sprawozdania Komisji 

Rewizyjnej Rady Gminy Tuplice z analizy wykorzystania funduszy sołeckich w 2020 r. 

 

h) w sprawie zatwierdzenia Planu Pracy Komisji Rewizyjnej na 2022 rok 

 

Przewodniczący Rady – poinformował radnych, że w materiałach otrzymali projekt uchwały, 

a następnie poprosił o komentarz do projektu uchwały Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

Pana Jacka Krawczyka. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Jacek Krawczyk – poinformował radnych, że projekt 

uchwały szczegółowo został przedstawiony na wspólnym posiedzeniu Komisji Finansów  

i Komisji Społecznej, a podjęcie uchwały jest zasadne. 

 

Opinie komisji stałych: 

Przewodniczący Rady – poprosił prowadzącą wspólne posiedzenie Komisji Społecznej  

i  Komisji Finansów Panią Danielę Rudak o przedstawienie opinii. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Pani Daniela Rudak – poinformowała, że Komisja Finansów,  

a także Komisja Społeczna pracowała nad projektem uchwały, zatem wnosi o przegłosowanie. 

 

Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję nad projektem uchwały, ale w związku  

z brakiem pytań odczytał projekt ww. uchwały, a następnie poddał go pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Jan Borowski, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Jacek Krawczyk, Mirosława Kromp, Sylwester 

Mazurkiewicz, Mirosława Nazaruk, Daniela Rudak, Małgorzata Smyk-Skołozubow, Andrzej 

Szarlej, Ryszard Tułacz 

NIEOBECNI (4) 

Wioletta Bilińska, Krzysztof Jagodzki, Arkadiusz Kowalski, Zdzisław Nowakowski 

 



Uchwała została podjęta jednogłośnie i otrzymała numer: Uchwała Nr XXXIV/190/21 Rady 

Gminy Tuplice z dnia 30 listopada 2021 roku w sprawie zatwierdzenia Planu Pracy Komisji 

Rewizyjnej na 2022 rok. 

 

i) w sprawie Planu Pracy Rady Gminy Tuplice na 2022 rok 

 

Przewodniczący Rady – poinformował radnych, że w materiałach otrzymali projekt uchwały  

i był on przedstawiony na wspólnym posiedzeniu komisji. Ponadto plan pracy Rady na 

przyszły rok został opracowany porównywalnie do tegorocznego planu i nie można 

przewidzieć w przyszłości sesji korespondencyjnych oraz nadzwyczajnych. 

 

Opinie komisji stałych: 

Przewodniczący Rady – poprosił prowadzącą wspólne posiedzenie Komisji Społecznej  

i  Komisji Finansów Panią Danielę Rudak o przedstawienie opinii. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Pani Daniela Rudak – poinformowała, że Komisja Finansów,  

a także Komisja Społeczna pracowała nad projektem uchwały, zatem wnosi o przegłosowanie. 

 

Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję nad projektem uchwały, ale w związku  

z brakiem pytań odczytał projekt ww. uchwały, a następnie poddał go pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Jan Borowski, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Jacek Krawczyk, Mirosława Kromp, Sylwester 

Mazurkiewicz, Mirosława Nazaruk, Daniela Rudak, Małgorzata Smyk-Skołozubow, Andrzej 

Szarlej, Ryszard Tułacz 

NIEOBECNI (4) 

Wioletta Bilińska, Krzysztof Jagodzki, Arkadiusz Kowalski, Zdzisław Nowakowski 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i otrzymała numer: Uchwała Nr XXXIV/191/21 Rady 

Gminy Tuplice z dnia 30 listopada 2021 roku w sprawie Planu Pracy Rady Gminy Tuplice na 

2022 rok. 

 

j) w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy Tuplice 

 

Przewodniczący Rady – poinformował radnych, że w materiałach otrzymali projekt uchwały, 

a następnie poprosił o komentarz do projektu uchwały Sekretarz Panią Weronikę Olejniczak-

Kasprów. 

 



Sekretarz gminy Pani Weronika Olejniczak-Kasprów – poinformowała radnych, że projekt 

uchwały szczegółowo został przedstawiony na wspólnym posiedzeniu Komisji Finansów  

i Komisji Społecznej, a podjęcie uchwały jest zasadne. 

 

Opinie komisji stałych: 

Przewodniczący Rady – poprosił prowadzącą wspólne posiedzenie Komisji Społecznej  

i  Komisji Finansów Panią Danielę Rudak o przedstawienie opinii. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Pani Daniela Rudak – poinformowała, że Komisja Finansów,  

a także Komisja Społeczna pracowała nad projektem uchwały, komisje wspólnie ustaliły 

wysokość wynagrodzenia Pani Wójt, zatem wnosi o przegłosowanie. 

 

Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję nad projektem uchwały, ale w związku  

z brakiem pytań odczytał projekt ww. uchwały, a następnie poddał go pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Jan Borowski, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Jacek Krawczyk, Mirosława Kromp, Sylwester 

Mazurkiewicz, Mirosława Nazaruk, Daniela Rudak, Małgorzata Smyk-Skołozubow, Andrzej 

Szarlej, Ryszard Tułacz 

NIEOBECNI (4) 

Wioletta Bilińska, Krzysztof Jagodzki, Arkadiusz Kowalski, Zdzisław Nowakowski 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i otrzymała numer: Uchwała Nr XXXIV/192/21 Rady 

Gminy Tuplice z dnia 30 listopada 2021 roku w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Wójta 

Gminy Tuplice. 

 

k) w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów 

własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi 

 

Przewodniczący Rady – poinformował radnych, że w materiałach otrzymali projekt uchwały, 

a następnie poprosił o komentarz do projektu uchwały Inspektor Panią Annę Mazur. 

 

Inspektor Pani Anna Mazur – poinformowała radnych, że projekt uchwały szczegółowo został 

przedstawiony na wspólnym posiedzeniu Komisji Finansów i Komisji Społecznej, a podjęcie 

uchwały jest zasadne. 

 

Opinie komisji stałych: 

Przewodniczący Rady – poprosił prowadzącą wspólne posiedzenie Komisji Społecznej  

i  Komisji Finansów Panią Danielę Rudak o przedstawienie opinii. 



Wiceprzewodnicząca Rady Pani Daniela Rudak – poinformowała, że Komisja Finansów,  

a także Komisja Społeczna pracowała nad projektem uchwały, podjęcie uchwały jest zasadne 

i wnosi o przegłosowanie. 

 

Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Społecznej Pan Ryszard Jasiński – poprosił Panią Annę Mazur, aby 

przygotowała na posiedzenie komisji w grudniu informację o ilości tonażu poszczególnych 

frakcji odpadów, a także poniesione koszty za odpady od początku funkcjonowania systemu 

gospodarki odpadami komunalnymi. 

  

Przewodniczący Rady - w związku z brakiem innych pytań odczytał projekt ww. uchwały,  

a następnie poddał go pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Jan Borowski, Piotr Kisiela, Mirosława Kromp, Sylwester Mazurkiewicz, Mirosława Nazaruk, 

Daniela Rudak, Małgorzata Smyk-Skołozubow, Andrzej Szarlej, Ryszard Tułacz 

PRZECIW (1) 

Ryszard Jasiński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jacek Krawczyk 

NIEOBECNI (4) 

Wioletta Bilińska, Krzysztof Jagodzki, Arkadiusz Kowalski, Zdzisław Nowakowski 

 

Uchwała została podjęta większością głosów i otrzymała numer: Uchwała Nr XXXIV/193/21 

Rady Gminy Tuplice z dnia 30 listopada 2021 roku w sprawie pokrycia części kosztów 

gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

 

l) w sprawie zmian uchwały budżetowej na rok 2021 

 

Przewodniczący Rady – poinformował radnych, że w materiałach otrzymali projekt uchwały, 

a następnie poprosił o komentarz do projektu uchwały Panią Anetę Kamińską-Prenetę – 

Skarbnik gminy. 

 

Skarbnik gminy Pani Aneta Kamińska-Preneta – przedstawiła projekt uchwały informując 

radnych o wprowadzonych zmianach w budżecie na 2021 rok.  

 

Opinie komisji stałych: 

 



Przewodniczący Rady – poprosił prowadzącą wspólne posiedzenie Komisji Społecznej  

i Komisji Finansów Panią Danielę Rudak o przedstawienie opinii. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Pani Daniela Rudak – poinformowała, że na wspólnym 

posiedzeniu komisji Pani Skarbnik poinformowała radnych o planowanych zmianach  

w budżecie, zatem wnosi o przegłosowanie. 

 

Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję nad projektem uchwały, ale w związku  

z brakiem pytań odczytał projekt ww. uchwały, a następnie poddał go pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Jan Borowski, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Mirosława Kromp, Sylwester Mazurkiewicz, 

Mirosława Nazaruk, Daniela Rudak, Małgorzata Smyk-Skołozubow, Andrzej Szarlej, Ryszard 

Tułacz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jacek Krawczyk 

NIEOBECNI (4) 

Wioletta Bilińska, Krzysztof Jagodzki, Arkadiusz Kowalski, Zdzisław Nowakowski 

 

Uchwała została podjęta większością głosów i otrzymała numer: Uchwała Nr XXXIV/194/21 

Rady Gminy Tuplice z dnia 30 listopada 2021 roku w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 

rok 2021. 

 

m) w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Tuplice na lata 2021-2035 

 

Przewodniczący Rady – poinformował radnych, że w materiałach otrzymali projekt uchwały, 

a następnie poprosił o komentarz do projektu uchwały Panią Anetę Kamińską-Prenetę – 

Skarbnik gminy. 

 

Skarbnik gminy Pani Aneta Kamińska-Preneta – przedstawiła projekt uchwały informując 

radnych o wprowadzonych zmianach w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Tuplice na 

lata 2021-2035.  

 

Opinie komisji stałych: 

 

Przewodniczący Rady – poprosił prowadzącą wspólne posiedzenie Komisji Społecznej  

i Komisji Finansów Panią Danielę Rudak o przedstawienie opinii. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Pani Daniela Rudak – poinformowała, że komisja nie pracowała 

nad projektem uchwały, ale po wysłuchaniu Pani Skarbnik wnosi o przegłosowanie. 



 

Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję nad projektem uchwały, ale w związku  

z brakiem pytań odczytał projekt ww. uchwały, a następnie poddał go pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9 

Jan Borowski, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Mirosława Kromp, Sylwester Mazurkiewicz, 

Mirosława Nazaruk, Daniela Rudak, Małgorzata Smyk-Skołozubow, Ryszard Tułacz 

PRZECIW (1) 

Andrzej Szarlej 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jacek Krawczyk 

NIEOBECNI (4) 

Wioletta Bilińska, Krzysztof Jagodzki, Arkadiusz Kowalski, Zdzisław Nowakowski 

 

Uchwała została podjęta większością głosów i otrzymała numer: Uchwała Nr XXXIV/195/21 

Rady Gminy Tuplice z dnia 30 listopada 2021 roku w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Tuplice na lata 2021-2035. 

 

n) w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale Nr XXXI/199/17 Rady Gminy Tuplice z dnia 

29 grudnia 2017 r. w sprawie wysokości diet przysługujących Radnym Gminy Tuplice 

 

Przewodniczący Rady – poinformował radnych, że w materiałach otrzymali projekt uchwały, 

a następnie poprosił o komentarz do projektu uchwały Panią Danielę Rudak 

Wiceprzewodniczącą Rady. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Pani Daniela Rudak – poinformowała radnych, że na wspólnym 

posiedzeniu Komisji Społecznej i Komisji Finansów radni dyskutowali nad podniesieniem 

ryczałtu od stycznia 2022 r. Radni większością głosów byli za podniesieniem ryczałtu o 30%, 

zatem wnosi o przegłosowanie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję nad projektem uchwały, ale w związku  

z brakiem pytań odczytał projekt ww. uchwały, a następnie poddał go pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Mirosława Kromp, Sylwester Mazurkiewicz, Daniela Rudak, 

Andrzej Szarlej, Ryszard Tułacz 



PRZECIW (3) 

Jan Borowski, Jacek Krawczyk, Małgorzata Smyk-Skołozubow 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Mirosława Nazaruk 

NIEOBECNI (4) 

Wioletta Bilińska, Krzysztof Jagodzki, Arkadiusz Kowalski, Zdzisław Nowakowski 

 

Uchwała została podjęta większością głosów i otrzymała numer: Uchwała Nr XXXIV/196/21 

Rady Gminy Tuplice z dnia 30 listopada 2021 roku w sprawie wprowadzenia zmian  

w uchwale Nr XXXI/199/17 Rady Gminy Tuplice z dnia 29 grudnia 2017 r. w sprawie 

wysokości diet przysługujących Radnym Gminy Tuplice. 

 

O godzinie 1150 radny Pan Piotr Kisiela opuścił obrady Sesji Rady Gminy Tuplice po 

wcześniejszym zgłoszeniu wyjścia u Przewodniczącego Rady. 

 

Ad 10.  Sprawy różne. 

 

Przewodniczący Komisji Społecznej Pan Ryszard Jasiński – zapytał czy Pani Wójt uzgodni  

z przedstawicielami PKP możliwość przejęcia tablicy rozkładu jazdy pociągów oraz tablice  

z rozkładem torów kolejowych celem ich zabezpieczenia przed ewentualną kradzieżą bądź 

zniszczeniem; czy lokal po byłej bibliotece na osiedlu jest już sprzedany i czyją jest 

własnością; co z ustaleniami Wojewody i PKP w sprawie transportu niebezpiecznych 

towarów – Pani Wójt odpowiedziała radnemu, że sprawę tablic przekaże inspektor Pani 

Katarzynie Bąk, lokal przy ul. 9 Maja w Tuplicach jest własnością prywatną, a decyzji ze 

strony Wojewody jeszcze nie ma w sprawie stacji przeładunkowej odpadów niebezpiecznych 

w Tuplicach . 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pan Andrzej Szarlej – dopytał się  

o rozkład planu torów kolejowych, a także kiedy zostanie udrożniony rów melioracyjny w 

Matuszowicach – Pani Wójt odpowiedziała radnemu, że sprawa rowu została przekazana 

Kierownikowi Referatu ds. Gospodarki Komunalnej. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Jacek Krawczyk – zapytał się dlaczego nie 

skorzystamy z proponowanych rozwiązań przez firmy w sprawie zagospodarowania hałdy 

odpadów; kiedy wiadukt zostanie oddany do użytku i co będzie pod wiaduktem, skoro jest tam 

asfalt; co z wrakiem spalonego auta, które jest przy ul. 9 Maja; po co całą noc się świecą 

lampy uliczne oraz czy jest możliwość cofnięcia wypowiedzenia umowy dzierżawy garażu dla 

przedsiębiorcy na terenie Referatu ds. Gospodarki Komunalnej – Pani Wójt odpowiedziała 

radnemu, że propozycje w sprawie zagospodarowania hałdy odpadów nie są korzystne dla 

gminy, dlatego z żadnej do tej pory nie skorzystała; wiadukt na dniach będzie otwarty, co do 

zagospodarowania terenu pod wiaduktem to są jakieś plany, ale na chwilę obecną nic nie 

zostało podjęte w tej sprawie; nadal trwa postępowanie w sprawie spalonego auta, 

właściciele samochodu zostali pisemnie wezwani do jego usunięcia; kwestia świecących lamp 

ulicznych nocą niebawem zostanie wyjaśniona z przedstawicielem Operatora natomiast 



sprawa wypowiedzenia umowy dzierżawy garażu jest już ostateczna, nie cofniemy tego 

wypowiedzenia, ponieważ były zasadne powody, dla których ta umowa została 

wypowiedziana. 

 

Radny Pan Ryszard Tułacz – poprosił o naprawę nawierzchni drogi gminnej w Drzeniowie,  

a także zapytał się czy zostanie naprawiony dach na budynku po byłej cegielni w Drzeniowie 

– Pani Wójt odpowiedziała radnemu, że nie ma środków finansowych na naprawę tej drogi,  

a sprawę naprawy dachu przekaże Kierownikowi Referatu ds. Gospodarki Komunalnej. 

 

Radny Pan Jan Borowski – zwrócił się z prośbą o naprawę nawierzchni ulicy Leśnej oraz 

zapytał się kiedy zostanie wyprostowany hydrant – Pani Wójt odpowiedziała radnemu, że 

ulica Leśna nie jest zaplanowana do remontu, bo droga nie jest w złym stanie, natomiast 

sprawa leżącego hydrantu została przekazana Kierownikowi Referatu ds. Gospodarki 

Komunalnej. 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pan Andrzej Szarlej – zapytał się  

o wycięcie starego drzewa w Chlebicach – Pani Wójt odpowiedziała radnemu, że sprawa jest 

w toku, proszę kontaktować się z Referatem ds. Gospodarki Komunalnej. 

 

O godzinie 1225 radna Pani Mirosława Kromp opuściła obrady Sesji Rady Gminy Tuplice po 

wcześniejszym zgłoszeniu wyjścia u Przewodniczącego Rady. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Pani Daniela Rudak – podziękowała w imieniu mieszkańców  

ul. 9 Maja za modernizację wiaduktu przy ul. Kościuszki w Tuplicach. 

 

Ad 11. Zamknięcie obrad XXXIV Sesji Rady Gminy. 

 

Na skutek wyczerpania się porządku posiedzenia Przewodniczący Rady – Pan Sylwester 

Mazurkiewicz o godz. 1229 zamknął obrady XXXIV Sesji Rady Gminy Tuplice VIII Kadencji. 

Nagranie z XXXIV Sesji Rady Gminy dostępne jest pod adresem:  

http://www.bip.tuplice.pl/?bip=1&cid=99&bsc=N 

 

  

Protokołowała                Przewodniczący Rady 

 

Ilona Maj                  Sylwester Mazurkiewicz 
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